
星形卸料器，放料阀，卸灰阀

产品名称 星形卸料器，放料阀，卸灰阀

公司名称 常州卡蒙机械有限公司

价格 2300.00/个

规格参数 加工定制:是
品牌:卡蒙
型号:ZGFWF

公司地址 武进区湖塘镇夏城南路208号高力�常州国际汽
车博览城C1幢410号

联系电话 0519-86702071 18118383662

产品详情

星型卸料器的特点与用途

   星型卸料器俗称关风机，又称旋转给料器，锁器阀，放料阀，卸灰阀。星型卸料器是由带有数片

叶片的转子叶轮，壳体，密封件，减速机，电动机等组成。当上部物料靠自重落下填充在叶片之间的空

隙中，即随叶片的旋转而卸出。因此星型卸料器可以定量而且连续的卸料。   星型卸料器常用在气

力输出系统中，用于压力输出系统或负压输出系统，星型卸料器以均匀，连续地向输料管供料，以保证

气力输出管内的气，固体比较稳定，从而使气力输送能正常工作。同时，又能将卸料器的上，下部气压

隔断起到锁气作用。因此，星型卸料器是气力输送系统中常用的重要部件。   星型卸料器可以用在

收集物料系统中，作为料仓的卸料器。星型卸料器是目前国内最先进的卸料装置，常用在除尘系统中作

为除尘系统的重要设备之一，它特别适用于粉尘，小颗粒物料深受环保、冶金、化工、粮食、水泥、筑

路、干燥设备等工业行业的工程项目择优选用。星型卸料器的主要结构    一、星型卸料器的上、

下法兰口基本是方形或圆形，可以由用户选择。    二、耐磨损封闭型转子叶轮星型卸料器特点是

移子叶片的端部带用特殊耐磨材料制成。能保证叶片端部与壳内壁有良好接触，并且磨损后可方便地调

节叶片端部，使其仍然与壳体内部操持良好接触，具有更好的锁气性能。    三、耐高温型它所输

送物料的温度可达280摄氏度两羰轴承与叶轮有一定隔离,能防止超细粉料与轴承接触。 

rotary valve (airlocks) this is applied to discharge granule,powder material or add granule,po



wder material either in different positive air pressure or in different negative air-pressure of

 pneumatic conveying system. also it is a necessary device for ventilation and move dust

 system. the max pressure  ≤ 0.12mpa, working temperature ≤280 c.

 

- material in carbon steel or stainless steel keeps solid durability

- minimum gap between blade and body can lock the air efficiently

- driving method can be direct drive model or chain drive model.

- this kind of rotary valve also called rotary air lock valve, rotary discharge valve, rotary
 feeder valve,

airlocks (rotary valve) are suitable for pneumatic conveying system to feed or unload the 
materials as the necessary equipment for the pipelines of pneumatic transmission and dedust
 ventilation, which are widely used for grain & oil, foodstuff, feedstuff, chemical, drying, d
edust, storage industries and so on.rotary valves include two kinds of structures such as n
ormal and combined types. the normal rotary valves has no driving unit, the combined ro
tary valve equipped with cycloid pin gear reducer.

 as per different bearing positions, the rotary valves are divided into two structures such 
as internal and external types. the bearing internal type is suitable for the material with l
ow temperature mediate and big diameter granularity. the bearing external type, there is a 
certain distance between bearing and shell, is suitable for the material with high temperature
 mediate and easily blowby. 

the impeller type of rotary valve has non-inserted blade and inserted blade structures. the 
clearance between impeller and shell of non-inserted blade rotary valve can't be adjusted. th
e main feature of inserted blade rotary valve is that the clearance between impeller and s
hell can be adjusted and equipped with corresponding the inserted pieces according to diffe
rent material properties.

 

本产品的加工定制是是，品牌是卡蒙，型号是ZGFWF，材质是碳钢，连接形式是法兰，适用介质是颗粒
粉尘，压力环境是常压，标准是国标，外形是中型，流动方向是单向，驱动方式是电磁，零部件及配件
是阀体，形态是旋转式，工作温度是高温，类型(通道位置)是二通式
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